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SPORTRAAD 
 

 
Zitting van 9 september 2024 

Aanwezig: 
Pieter Pauwels lid Voorzitter sportraad 
Carine Croon lid Happy Spirit 
Martine Verheye lid Happy Spirit 
Juul Beullens lid Joggingclub Icarus 
Stefaan Dewinter lid BHS United 
Herman De Coster lid Hebobad 
Theo Bonnarens lid BCB/BBC 
Carine Maes lid Gold Star 
Pierre Methot lid Judo Jigoro 
Tamara Vranckx lid Vrienden van Mich 
Katrien Thyssen lid Yoga Boortmeerbeek 
Francine Bols lid Vlas Boortmeerbeek 
Frieda Van den Heuvel lid De Werveling 
Yvan Verheyen lid The Fonzies 
Rosie De Kock lid Judo Jigoro 
Pierre Methot  lid Judo Jigoro 
Ann Sleyp schepen van sport 
Griet Janssens secretaris administratie 
 
Verontschuldigd: Paul Selleslach, Mich Vanrusselt, Willy Vandenbrande, Maarten Peeters, Nadine 
Cleynhens, Leo Crab, Willy Valenberghs. 
 
 

1. VERSLAG SPORTRAAD 3 JUNI 2024 
 

Geen opmerkingen. 
 

 
2. EVALUATIE BOORTMEERBEEK FEEST! 

 
Feedback van de sportraad: 

- Opstelling was heel goed, veel beter dan andere jaren. Judo en Happy Spirit stonden wat 
ongelukkig, ze staan liever in de sporthal bij de initiatie. 

- Veel interesse om te komen proberen, afwachten of het ook leden oplevert (judo) maar het 
was zeer positief. 

- Animatie voor de kinderen was uitgebreid en was zeer goed. 
- Muzass moet een andere plaats krijgen doordat ze andere verenigingen storen met de 

trommels.  
- Plannetje met wie staat waar en wat is er te doen ontbrak, misschien volgend jaar voorzien. 
- Line dance duurde te lang en de muziek stond te luid volgens VLAS. Volgend jaar best de 

boxen beter verdelen zodat het mogelijk is om te communiceren met mensen die 
langskomen. 

- Coverband heel tof, maar liever iets later zodat de standen eerst kunnen opbreken.  
- Liefst meer zitbanken in de schaduw want nu stond alles in de zon en het was net iets te 

warm. 
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- Initiatie kubbe is niet kunnen doorgaan omdat het te warm was. 
- Bhs united stond ook wat ongelukkig maar wel heel tevreden met de opkomst. 
- Meer personeel bij time out sportsbar want de wachtrijen waren lang. 

 
 

3. EVALUATIE VAKANTIEWERKING 
 
KROKUSVAKANTIE: 
Gemeente: geen kampen maar wel 2 activiteiten: 

• Woensdag 14 februari: kleuterhappening in de sporthal van Boortmeerbeek: 214 kindjes 

• Donderdag 15 februari tieneractiviteit: paintball in The Gathering: 20 deelnemers vanuit 
Boortmeerbeek, 62 deelnemers in het totaal (regio). 

 
PAASVAKANTIE: 
Dinsdag 2 tot vrijdag 5 april 2024: 

• SWAP week voor tieners (10-15 jarigen): 12 inschrijvingen 

• Themaweek – crea voor lagere school kinderen(6-12 jarigen):  61 
inschrijvingen 

 
Maandag 8 tot vrijdag 12 april 2024:  

• Sportweek (6-12 jarigen):  130 inschrijvingen 

• Creatief, sport en spel (4-5 jarigen): 29 inschrijvingen 
 
ZOMERVAKANTIE: 

▪ 1 tot 5 juli 2024: Sportweek (6-12 jarigen): 130 inschrijvingen 
▪ 1 tot 5 juli 2024: Creatief, sport en spel (4-5 jarigen) : 51 inschrijvingen 
▪ 8 tot 12 juli 2024: Sportweek (6-12 jarigen) : 130 inschrijvingen 
▪ 8 tot 12 juli 2024: Creatief, sport en spel (4-5 jarigen) : 34 inschrijvingen 
▪ 29 juli tot 2 augustus 2024: Themaweek: crea (6-12 jarigen) : 59 

inschrijvingen 
▪ 29 juli tot 2 augustus 2024: SWAP week (10-15 jarigen) : 20 inschrijvingen 
▪ 19 tot 23 augustus 2024: Sportweek (6-12 jarigen) : 130 inschrijvingen 
▪ 19 tot 23 augustus 2024: Creatief, sport en spel (4-5 jarigen) : 48 

inschrijvingen 
▪ 26 tot 30 augustus 2024: Themaweek: bouwen (6-12 jarigen) : 130 

inschrijvingen 
 

We merken dat de activiteiten voor kinderen van de lagere school (6-12 jarigen) snel volzet zijn. Dit is 
positief aangezien de kampen populair zijn en de mensen tevreden zijn van de organisatie. Dat wil 
ook zeggen dat er altijd nog een aantal kinderen uit de boot vallen en op de wachtlijst terecht 
komen. Naast de kampen is er ook nog opvang voorzien op Ravot. Ook daar waren wachtlijsten, 
vooral voor kleuters. De gemeente bekijkt wat er in de toekomst eventueel nog aangepast kan 
worden aan het aanbod. 
 
Herman merkte op dat hij tijdens deze kampen ’s avonds de sporthal had gereserveerd en dat alles 
altijd netjes opgeruimd was. Hij dankt het sporthalpersoneel daarvoor. Indien dit te moeilijk was om 
op te ruimen, wil hij gerust geen trainingen laten doorgaan in de zomer. De sporthal is steeds 
beschikbaar na 18 uur als er kampen doorgaan. Dat is geen probleem. Als er reservaties zijn, zal er 
sporthalpersoneel aanwezig zijn in de zomervakantie. 
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4. SUBSIDIES SPORTVERENIGINGEN 
 
De bundel met de aanvraag voor sportsubsidies wordt uitgedeeld. In deze bundel zitten volgende 
documenten; 
 

1. Aanvraagformulier subsidies voor sportverengingen. Dit reglement geldt voor alle 
sportverenigingen. 

 
2. Aanvraagformulier voor sportverenigingen met eigen infrastructuur 

 
Enkel aanvragen van sportverenigingen die voldoen aan de voorwaarden van dit subsidiereglement, 
komen in aanmerking voor subsidies. Alleen sportverenigingen die een volledig ingevuld en 
ondertekend dossier met de nodige bijlagen tijdig indienen, komen in aanmerking voor subsidies. 
 
De subsidies voor dit jaar worden toegekend op basis van de gegevens van het werkingsjaar 1 juli 
2023 tot en met 30 juni 2024.  Het dossier moet ingediend worden op de dienst vrije tijd voor 11 
oktober 2024. 
 
 

5. MEDEDELINGEN EN VARIA 
 

• Maandag 14/10/24 | Begijnendijk 
STUDIEAVOND - Aantrekken van nieuwe & jongere vrijwilligers. Hoe vergroten we de 
kans op succes? 
Wanneer: Maandag 14 oktober van 19u30 – 21u30 
Maximum aantal deelnemers: 25 personen 
Deelnameprĳs: € 10 
Locatie: Polyvalente zaal sporthal, 
Pastoor Pitetlaan 30, 3130 Betekom (ILV sportregio Winge-Demervallei) 
INSCHRĲVEN: sportregiowingedemervallei.be 

• Juul: herfstjogging: nonnenweg is prima in orde, al de putten zijn gevuld dus dank 
aan de gemeentelijke diensten. De korenweg moet volledig gemaaid worden, maar 
komt in orde. Nadars voor afsluitingen van de wegen, doet de technische dienst van 
de gemeente dienst dit? Griet vraagt na bij de Yasmine (ja ze doen dat). 

• Yoga: is de gemeente belastingplichtig. De rapportering van onroerend goed? Griet 
vraagt het na. 

• Basket – badminton: aanvaring in de sporthal omdat de basket te lang blijft trainen. 
De uren in de sporthal respecteren blijft belangrijk. Het sporthalpersoneel zal er in 
het begin van het seizoen extra op toezien.  

• Francine: Kan er opnieuw een cursus wegkapitein georganiseerd worden. Vorige keer 
waren er onvoldoende inschrijvingen. Vlas heeft zeker 4 potentiële leden die willen 
deelnemen. Ann bekijkt met Karin wat mogelijk is. 

• Pierre: 
o Klok in de polyvalente zaal is defect, gelieve te herstellen. 
o Water komt uit de muren 
o Witte muren in de polyvalente zaal graag 
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Pieter Pauwels 
Voorzitter 

 Karin Derua 
Burgemeester 

  

 
  

         

         

         

         


